
RADAGMINY
CEWICE

Protokól Nr XXXVIII/lO

z sesji Rady Gminy Cewice
z dnia 27 maja 2010 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci,

- soltysi wg listy obecnosci,

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci,

- Wójt Gminy Cewice,

- Sekretarz Gminy,

- Skarbnik Gminy,

- Tadeusz Krawczyk,

- radca prawny,

-protokolant,

-publicznosc.

Ad. 1.

Otwarcia sesji zwolanej na dzien 27 maja 2010 r. dokonal Przewodniczacy Rady
Gminy. Przywital wszystkich bioracych udzial w sesji. Nastepnie na podstawie

listy obecnosci stwierdzono prawomocnosc obrad, gdyz obecnych bylo

14 radnych.

Ad. 2.

Jak zawsze godzine przed sesja wylozony byl do wgladu protokól z poprzedniej
sesji Rady Gminy Cewice.
Na wniosek radnej Krystyny Jaloszynskiej protokól zostal przyjety bez
odczytywania.

-
Ad. 3.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki przedstawil porzadek XXXVIII sesji Rady
Gminy Cewice. Nastepnie poinformowal radnych, iz radny Gabriel Piechowiak
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w dniu 25 maja 2010 r. zlozyl pisemna rezygnacje ze stanowiska
Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Cewice oraz rezygnacje ze sprawowania
mandatu radnego Rady Gminy Cewice.

W zwiazku z tym, zostala przygotowana stosowna uchwala Rady Gminy
Cewice, która zostala wprowadzona do porzadku sesji jako pkt. 12.

Przewodniczacy Rady zwrócil sie do radnych, kto jest za wprowadzeniem
zmiany w pkt 12?

Radni jednoglosnie opowiedzieli sie za zmiana w pkt 12 porzadku obrad
dzisiejszej sesji.

W dalszej czesci obrad Wójt Gminy zlozyl formalny wniosek o wykreslenie
z porzadku pkt 8 tj. podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czesci dzialki 61/8
w Maszewie Leborskim, uzasadniajac, ze zaszly nie oczekiwane bardzo wazne

okolicznosci, które przemawiaja za tym, iz podjecie uchwaly w sprawie zmiany
tego planu miejscowego dla Gminy Cewice jest bezprzedmiotowe.
Juz po wyslaniu materialów sesyjnych, Wójt Gminy Cewice otrzymal dwa
pisma. Pierwsze pismo wplynelo 24 maja br. od spólki "MADRA" w Maszewie
Leb. Pismo zostalo odczytane przez Pana Grzegorza Palasza. Po odczytaniu
Wójt zwrócil sie do radnych, iz z pisma wynika co innego, radni moga byc
zaskoczeni dlaczego jest wniosek o wycofanie tego punkt z porzadku obrad.
Nalezaloby podjac te uchwale, lecz zaszla inna okolicznosc. W dniu
wczorajszym na dzisiaj zapowiedzial sie na spotkanie u wójta, pan prezes. Przed
chwila odbylo sie spotkanie, w którym udzial wzial równiez przewodniczacy
rady, a podczas którego osobiscie prezes "POLENERGII" Pan Rafal Zarzeczny
zlozyl na rece Wójta Gminy Cewice w obecnosci pana przewodniczacego
pismo, którego tresc radnym odczytal Pan Grzegorz Palasz.

Wójt Gminy dodal, iz równiez wplywaly pisma do urzedu gminy w formie
protestu czy beda odszkodowania i w jakiej wysokosci.

Po odczytaniu pisma Wójt dokonal podsumowania, ze skoro glówny
wnioskodawca zmiany miejscowego planu wycofuje sie z tej inwestycji, wiec
jego uchwalanie mija sie z celem, bo po co prowadzic procedure.
Wójt rozumienie zainteresowanie jednego wójta z sasiedniej gminy, który
niecierpliwie dopytywal sie czy rada gminy juz podjela uchwale czy nie,bo ich
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to bardzo interesuje. Teraz juz wie dlaczego ich to bardzo interesuje.
Pan Grzegorz Palasz dodal, ze byl to jedyny zaklad przemyslowy, który
pozostal w naszej gminie i wielkim wysilkiem garstka osób próbowala go
utrzymac. Wczesniej padl "Bacutil", kiedys Spóldzielnia Kólek Rolniczych.
Byla szansa utrzymania tego zakladu, o co sie troszczy kazdy samorzad , kazda
gmina, bo to daje dochody na to, zeby przez soltysa pisma z wnioskami, mogly
byc spelnione. Jezeli nie ma pieniedzy to mozna tylko pisac pisma. Ale stalo sie
po prostu inaczej. Z wielkim niepokojem, troska Wójt odniósl sie do tej
sytuacji, która powstala. Jedyny zaklad, który próbowal sie utrzymac, jego
dalsza dzialalnosc jest pod wielkim znakiem zapytania. Jezeli nie rozwiaza
problemu scieków drozdzy to koniec. Szkoda z naglosnienia tej sytuacji jest
jeszcze jedna dla gminy i wójt, chcialby zeby przyszli radni pamietali.
Ta szkoda jest dlugosiezna w swoich skutkach. Poszlo w swiat, ze w Gminie
Cewice pomimo tego, ze mamy tereny to nie ma co inwestowac, bo tam niczego
nie zrobisz poniewaz tam ci wszystko oprotestuja. Dlatego tez wójt zwrócil sie
do Przewodniczacego Rady i radnych o wycofanie tego punktu z porzadku
obrad poniewaz staje sie on bezprzedmiotowy.

r

Glos zabral radny Janusz Czerwinski, uwaza, iz nie chodzilo o interes
spoleczny. Duzo moglo byc zrobione drogi, chodniki, lampy, sala sportowa.
Chcecie droge , powiat mówi, to dolózcie 30%. Gminy nie stac na to. Mozna
bylo to wszystko negocjowac, mozna bylo to wszystko osiagnac. Jak dzisiaj
widzimy tego nie dostaniemy. Druga rzecz jaka go martwi i boli to, ze zostalo
podzielone spoleczenstwo w Maszewie. To co nam kiedys zazdroszczono, jak
byla impreza dla pogorzelców wszyscy nam zazdroscili: jednosci, zgrania i
takiego poswiecenia to wszystko sie rozpadlo. Nastepna rzecz, która go bardzo
boli to ludziom, którym kiedys zareczyl slowem, honorem w tej chwili bardzo
go zawiedli.

Radny Andrzej Teodoruk ma kontakt z radnymi z tej gminy sasiedniej w której
bedzie ta firma inwestowala i z mieszkancami, oni tylko czekali wrecz czekali
z niecierpliwoscia, zebysmy my ta uchwale odrzucili lub zeby mieszkancy tak
oprotestowali zeby rada sie przychylila, no i udalo sie. Sasiednia gmina sie
cieszy i mieszkancy, a zna sie z wieloma mieszkancami.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki zwrócil sie do radnych: kto z pan i panów
radnychjest za wycofaniem punktu 8 z porzadku obrad dzisiejszej sesji?
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Radni jednoglosnie opowiedzieli sie za wycofaniem pkt 8 z porzadku obrad
(za - 14).

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki przedstawil porzadek obrad po
uwzglednieniu zmian, a który radni przyjeli jednoglosnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.
4. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,
b) Wójta Gminy,
c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zaciagniecia pozyczki w Banku Gospodarstwa
Krajowego na wyprzedzajace finansowanie w ramach Programu Rozwoju
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich
zbywania i wykupu

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci oplat w publicznym
przedszkolu w Gminie Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Rady Gminy Cewice
Nr VIII/30/07 z dnia 27 kwietnia 2007 r. w sprawie szczególowych zasad
utrzymania czystosci i porzadku na terenie Gminy Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,

-
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b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia sposobów dokumentowania
wykonania obowiazków w zakresie utrzymania porzadku i czystosci

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVI/233/10 Rady
Gminy Cewice z dnia 10 marca 2010 r. w sprawie przyjecia "Gminnego
programu usuwania azbestu i wyrobów zawierajacych azbest dla Gminy Cewice
w latach 2010-2032"

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie odwolania radnego Gabriela Piechowiaka

z funkcji Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) dyskusja,

c) podjecie uchwaly.

12. Zapytania i oswiadczenia radnych.

13. Zamkniecie obrad sesji.

Ad.4a.

Przewodniczacy komisji stalych Rady Gminy Cewice zlozyli sprawozdanie
z pracy komisji w okresie miedzysesyjnym. -
Ad.4b.

Wójt Gminy poinformowal, iz inwestycje przebiegaja zgodnie z planem. W dniu
wczorajszym odbyl sie przetarg na place zabaw. W dniu 10 czerwca 2010 r.

odbedzie sie podpisanie umowy w ramach "Dorzecza Slupi" na
zagospodarowanie terenu sportowo-rekreacyjnego w Oskowie.
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Ad. 5.

W punkcie tym uchwale w sprawie zaciagniecia pozyczki w Banku
Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzajace finansowanie w ramach Programu
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 omówila Pani Maria
Franciszczak.

Opinie pozytywna odnosnie powyzszej uchwaly wydala Komisja Budzetu
i Rozwoju.

Radni pytan nie mieli do przedstawionej uchwaly, wiec Przewodniczacy
Stanislaw Palubicki odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie przez
radnych.

Ad. 6.

Skarbnik Gminy przedstawila uchwale w sprawie emisji obligacji komunalnych
oraz zasad ich zbywania i wykupu.

W imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju opinie pozytywna przedstawil P~ Jan
Klebba.

Uwag ze strony radnych nie bylo, uchwala zostala odczytana i poddana pod
glosowanie.

Radni powyzsza uchwale podjeli jednoglosnie.

Ad. 7.

W zwiazku z tym, iz na ostatniej sesji zostala podjeta uchwala w sprawie
zalozenia Publicznego Przedszkola w Cewicach nalezy ustalic stawke oplat
w przedszkolu. Uchwala zostala omówiona przez Pania Marie Franciszczak.

Przewodniczacy Jan Klebba przedstawil opinie pozytywna Komisji Budzetu
i Rozwoju. -
Radni nie mieli pytan do przedstawionej uchwaly, Przewodniczacy obrad
odczytal ja i przeprowadzil glosowanie.

Za podjeciem powyzszej uchwaly Rada Gminy Cewice opowiedziala SIe
jednoglosnie.
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Ad. 8.

W punkcie tym, Pan Grzegorz Palasz omówil wszystkie trzy uchwaly o których
jest mowa w punktach 8, 9 i 10 porzadku obrad sesji.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Gminy Cewice Nr VIII/30107
z dnia 27 kwietnia 2007 r. w sprawie szczególowych zasad utrzymania czystosci
i porzadku na terenie Gminy Cewice - zgodnie z ustawa, kazdy wlasciciel
posesji musi raz w miesiacu dokonac wywozu smieci. Uchwala ta chcemy
wprowadzic mniejsze pojemniki na smieci, dotyczyc to bedzie gospodarstw
domowych, w którym sa2 osoby.

Uchwala w sprawie okreslenia sposobów dokumentowania wykonania
obowiazków w zakresie utrzymania .porzadku i czystosci - reguluje
dokumentowanie wywozu smieci i nieczystosci plynnych, jakie dokumenty
nalezy okazac przy kontroli. Zasada jest, iz nalezy przedstawic imienny kwit
wystawiony na osobe, która wywozi smieci lub scieki.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVI/233/10 Rady Gminy Cewice
z dnia 10 marca 2010 r. w sprawie przyjecia "Gminnego programu usu~ania
azbestu i wyrobów zawierajacych azbest dla Gminy Cewice w latach 2010-
2032" - zgodnie z otrzymana opinia Pomorskiego Urzedu Wojewódzkiego
Wydzialu Nadzoru i Kontroli w Slupsku, uchwala nie podlega publikacji.

Przewodniczacy Andrzej Teodoruk w imieniu Komisji Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska przedstawil pozytywne opinie do
wszystkich trzech uchwal, które zostaly omówione przez Wójta Gminy.

Radni uwag nie mieli do przedstawionych uchwal.
r

Przewodniczacy Rady Gminy odczytal i poddal pod glosowanie uchwale
w sprawie zmiany uchwaly Rady Gminy Cewice Nr VIII/30107 z dnia
27 kwietnia 2007 r. w sprawie szczególowych zasad utrzymania czystosci
i porzadku na terenie Gminy Cewice. -
Powyzsza uchwala przez radnych zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 9.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki odczytal uchwale w sprawie okreslenia
sposobów dokumentowania wykonania obowiazków w zakresie utrzymania
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porzadku i czystosci, która nastepnie poddal pod glosowanie poniewaz
wczesniej zostala zaopiniowana pozytywnie przez stosowna komisje Rady.

Uchwala Nr XXXVIII/245/l0 przez Rade Gminy Cewice zostala podjeta
jednoglosnie.

Ad. 10.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVI/233/l0 Rady Gminy Cewice
z dnia 10 marca 2010 r. w sprawieprzyjecia "Gminnegoprogramuusuwania
azbestu i wyrobów zawierajacych azbest dla Gminy Cewice w latach 2010-
2032" zostala odczytana i poddana pod glosowanie przez Pana Stanislawa
Palubickiego.

Radni za podjeciem powyzszej uchwaly QPowiedzieli sie jednoglosnie.
,

Ad. 11.

Przewodniczacy Rady poinformowal radnych, iz radny Gabriel Piechowiak
zlozyl rezygnacje z mandatu radnego.

Nastepnie odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

Rada Gminy Cewice uchwale w sprawie wygasniecia mandatu radnego podjela
jednoglosnie (za - 14).

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki podziekowal Panu Gabrielowi Piechowiak
za prace w radzie oraz za pelnienie funkcji Wiceprzewodniczacego Rady.

Ad. 12.

W punkcie tym glos zabrali:

- ra dny Janusz Czerwinski - miejscow i sklepikarze zglaszali, ze sohysi nie
pobieraja oplaty targowej, przejezdni handluja pod oknem sohysa. Zaapelowal,
zeby pomóc naszym sklepikarzom.

- radna Krystyna Jaloszynska - przylaczyla sie do prosby radnego
Czerwinskiego. Do Siemirowic przyjezdzaja handlarze, co piatek i warto byloby
sie przejsc i pobrac od nich oplate.

- radny Jan Klebba zwrócil sie z zapytaniem, czy sohysi w ogóle pobieraja
oplate targowa, zeby nikogo nie obrazic.

-

8



- radny Janusz Czerwinski - zasiegal opinii w urzedzie i nie wplynela zadna
oplata targowa od soltysów.

- radna Anna Kubica - czy majac 3 szkoly, które maja zaplecze, czy mozna
zorganizowac kolonie dla dzieci z terenów, gdzie jest powódz?

Pan Grzegorz Palasz wyjasnil, iz owszem mozna zorganizowac kolonie, ale
z czego to sfinansowac, szkoly nie maja srodków finansowych, a my w budzecie
tez nie mamy. To jest kilkadziesiat tysiecy zlotych, bo równiez trzeba
zabezpieczyc transport tych dzieci. Na to pytanie dzisiaj Wójt nie udzieli
odpowiedzi. Kolonie, zeby sie tego podjac trzeba to zrobic dobrze. My nie
mamy bazy noclegowej. Wie, ze szlachetny jest cel. Mozemy sie zastanowic nad
inna forma pomocy. Moze radni zrobiliby zbiórke pieniedzy i przekazali czesc
swoich diet.

- radny Jan Klebba poinformowal, ze radni zobowiazali sie do oddania
czerwcowej ~ diety dla powodzian, a nastepnie ustalimy komu przekazemy
pieniazki. Wszystko zostalo ustalone z radnymi, wszyscy radni wiedza i wyrazili
zgode.

- radny Stanislaw Palubicki prosil radnych, aby do 5 lipca wplacic pieniadze
w biurze Rady Gminy.

- soltys Krystyna Drywa zaprosila na Biesiade Kaszubska do Popowa, która
odbedzie sie w dniu 13 czerwca 2010 r.

Nastepnie glos oddano Panu Józefowi Kwidzinskiemu, który poinformowal
o odbytym zebraniu Zwiazku Kombatantów, które odbylo sie miesiacu maju br.r
w Urzedzie Gminy w Cewicach. Podziekowal za wspólprace w imieniu
kombatantów. Równiez byl w Urzedzie Gminy w Linii. odnosnie drogi, gdzie
biegnie dawna granica niemiecka w Bukowinie, droge ta trzeba poszerzyc, lecz
jest to sprawa nadlesnictwa.

Na koniec glos zabral Przewodniczacy Stanislaw Palubicki, który
poinformowal, iz zarzuca mu sie, ze na ostatniej sesji nie uczcil pamiec ofiar
pod Smolenskiem. Wyjasnil, ze odbylo sie posiedzenie radnych, które zwolal
w sprawie przedszkola, a na którym obecni byli wszyscy radni. i na tym
spotkaniu uczcilismy pamiec ofiar pod Smolenskiem oraz ofiar Katynia. Dlatego
jesli ktos, cos zarzuca to niech najpierw zasiegnie informacji u zródel.

-
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Ad. 13.

Porzadek obrad sesji zostal wyczerpany, Przewodniczacy Stanislaw Palubicki
dokonal zamkniecia obrad XXXVIII sesji o godz. 14.45.

PRZEWO .CYRADY

-
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